
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 260
Vil ministeren redegøre for baggrunden for, at Movia den 1. marts besluttede, at hæve 
antallet af garantibiler i flextrafikordningen samtidig med, at man åbnede for omkring 100 
nye vognmænd i såkaldte variable biler? Og i forlængelse heraf vil ministeren forklare, 
hvordan Movia har forestillet sig, at et sådant merudbud af biler ikke skulle medføre en 
markant omsætningsnedgang hos vognmændene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Prehn
formand
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